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Republika e Kosovës 

Republika Kosova-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

 

 

VI  SAZIV 

Prolećno   zasedanje  

 

Komisija  za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje Kosovske snage bezbednosti 

Sednica br. 31 

Priština, 29.1.2019. godine,  u 10:00 časova, 

Zgrada Skupštine, sala N-302 

 

 

                                                                   ZAPISNIK 

 

Sednici su prisustvovali: Haxhi Shala, predsednik, Rexhep Selimi, prvi zamenik predsednika, 

Fatmir Xhelili, Xhelal Sveçla, Ismet Beqiri, Fadil Beka,  Aida Dërguti, članovi. 

 

Odsutni: Ramiz Kelmendi, Zoran Mojsilović, Daut Haradinaj, Bahrim Shabani. 

 

Pozvani i ostali učesnici: Dhurata Kryeziu - OEBS; Brikenda Mazrekaj - KDI; Emirjeta Vllahiu 

- KALLXO.com 

 

Od strane osoblja za podršku  Komisiji: Nur Çeku i Zarë Aliu. 

 

Sednici je predsedavao: Haxhi Shala, predsednik  Komisije. 

 

Na ovoj sednici je predložen sledeći  

                                                                 Dnevni red: 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica održanih  26.11.2018. i 3.12.2018. godine; 

3. Razmatranje Plana rada Komisije za 2019. godinu; 

4. Razmatranje u načelu Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-015 o 

ličnoj karti; 

5. Razno. 

 

Predsednik Komisije je zaključio da su ispunjeni uslovi za početak rada i otvorio  je  sednicu. 
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1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez primedbi. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica održanih  26.11.2018. i 3.12.2018. godine. 

 

Zapisnici su usvojeni bez primedbi. 

 

3. Razmatranje Plana rada Komisije za 2019. godinu 

 

Predsednik je naveo da je Nacrt plana pripremljen u skladu sa Zakonodavnom strategijom za 

ovu godinu. Ukoliko imate dodatne predloge, možete ih dostaviti. 

 

Rexhep Selimi, u vezi sa Planom rada, predložio je da se izvrše neke dopune i zahtevao je da se 

uvrsti Nacrt zakona o povereniku Kosovskih snaga bezbednosti, jer je nacrt zakona izrađen u 

četvrtom sazivu uz pomoć bivšeg nemačkog poverenika Reinhold Robbe, pošto su već usvojeni 

nacrti zakona o transformaciji KSB-a. Što se tiče završetka rada radne grupe za nadgledanje 

Zakona o PIK-u, on je naglasio da se to može uraditi početkom februara. 

 

Fatmir Xhelili, smatra neophodnim Nacrt zakona o Povereniku KSB-a, ali na početku je 

zahtevao da se podnese zahtev Ministarstvu finansija da izvrši analizu budžeta, kako ne bi bilo  

prepreka u sprovođenju ovog zakona, kada se usvoji.  

 

Xhelal Sveçla, pozivajući se na Plan rada, naglasio je da je razmatranje ovog nacrta zakona 

predviđeno u maju, ali da se može premestiti u februaru, dok što se tiče budžeta istakao je da se 

to može uraditi tokom Rebalansa budžeta. Što se tiče poseta na terenu, predložio je da se u 

februaru realizuje poseta graničnim prelazima. Takođe, predložio je da se poseti homologna 

komisija Albanije, dok što se tiče Nacrta zakona o penzionisanju pripadnika policije, naveo je da 

je u julu kasno. Dakle, i ukoliko su planirana sredstva, Komisija mora obaviti svoj posao, kao i 

Nacrt zakona o kibernetičkoj sigurnosti, istakao je da je planiran kasno, krajem godine. 

 

Fatmir Xhelili, što se tiče Plana rada, zahtevao je da se u plan uvrsti i nadgledanje Zakona o 

Kosovskoj policiji. 

 

Rexhep Selimi, naglasio je da se slaže sa stavom Predsednika da se agenda Vlade ne može 

izmeniti, ali je dodao da bi Nacrt zakona o penzionisanju pripadnika Kosovske policije trebao 

ranije da se procesira, a ne u julu, kao što je predviđeno, jer u prethodnim godinama samo se 

odlagao. Dok, što se tiče Nacrta zakona o povereniku, on je predložio da se počne što pre, budući 

da je inicijativa Komisije. 

 

Predsednik  je predložio da se u februaru razmotri Nacrt zakona o povereniku. 

 

Komisija za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje KSB-a, jednoglasno je donela  

sledeću: 
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ODLUKU 

 

Da se započne Zakonodavna inicijativa o Povereniku Kosovskih snaga bezbednosti. 

 

 

Predsednik je izneo na glasanje i Plan rada za 2019. godinu. 

 

Komisija za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje KSB-a, jednoglasno je donela  

sledeću: 

ODLUKU 

 

Usvaja se plan rada Komisije za 2019. godinu, sa predlozima članova Komisije. Plan, kao takav, 

može se dopuniti po potrebi. 

 

4.  Razmatranje u načelu Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-015 

o ličnoj karti  

 

Predsednik je obavestio prisutne da je u decembru dostavljen nacrt zakona od Vlade. Reč je dao 

članovima Komisije i predložio je formiranje radne grupe za razmatranje ovog nacrta zakona. 

 

Komisija za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje KSB-a, jednoglasno je donela  

sledeću: 

 

PREPORUKU 

 

Komisija je ocenila da Nacrt zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-015 o ličnoj karti, 

ispunjava uslove utvrđene članom 54. Poslovnika Skupštine, da se prosledi na prvo razmatranje i 

Skupštini preporučuje usvajanje istog u načelu. 

 

Predsednik je predložio formiranje radne grupe za razmatranje ovog nacrta zakona. 

 

 

Komisija za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje KSB-a, jednoglasno je donela  

sledeću: 

 

ODLUKU 

 

Formira se radna grupa za razmatranje Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 

05/L-015 o ličnoj karti. Radna grupa je u sledećem sastavu: Fatmir Xhelili, predsedavajući, 

Rexhep Selimi, Ismet Beqiri, Aida Dërguti, Daut Haradinaj, Bahrim Shabani, članovi. Svaki član 

Komisije prema interesovanju, može se pridružiti radnoj grupi tokom rada. 
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5. Razno 

 

Predsednik je obavestio prisutne o zahtevu Policijskog inspektorata Kosova, koji se odnosi na 

pozicioniranje Policijskog inspektorata Kosova u Nacrtu zakona o javnim službenicima i Nacrtu 

zakona o platama. Njihov zahtev je za zasluženi sistem, što se i ja slažem. 

 

Fatmir Xhelili, naglasio je da su predstavnici PIK-a održali sastanak sa Komisijom za javnu 

administraciju u vezi sa njihovim zahtevom, ali su naišli na otpor članova Komisije za 

ispunjavanje njihovih zahteva, ali kategorija koja bi mogla biti najviše oštećena su islednici 

unutar PIK-a. Iz tog razloga, predložio je da insistiranje Komisije bude da islednici imaju plate, 

kao policijski službenici, koji se bave istragom.  

 

Xhelal Sveçla, istakao je da je zahtev PIK-a opravdan i da Komisija treba da podrži isti, jer je 

postojala tendencija da se ukine i nadoknada za opasnost na poslu, što nije u redu, jer  posao koji 

obavljaju određene pozicije u PIK-u moraju imati zasluženi tretman. 

 

Predsednik je takođe naglasio da je neophodno da se što pre usvoji Nacrt zakona o zaštiti ličnih 

podataka. 

 

Xhelal Sveçla, dodao je da pošto su usvojeni zakoni o promeni misije KSB-a, predlažem da 

Komisija podnese zahtev za promenu naziva Komisije, budući da sada imamo Ministarstvo 

odbrane. 

 

Rexhep Selimi, pokrenuo je pitanje identifikacije zakona na koje utiče izmena zakona o KBS-u i 

Zakon o Ministarstvu odbrane. Iz tog razloga, on je zahtevao da se i to uradi od strane Komisije. 

 

Predsednik, ovom tačkom dnevnog reda smatra sednicu zaključenom. 

 

 

Sednica je završena u 10:30 časova. 

 

 

 

 

   

Pripremilo:   

Osoblje za podršku Komisiji    Predsednik Komisije, 

 __________________  

     Haxhi Shala 

 


